



Property Key Features

Categories : 4 bedrooms & more

Sleepings : 8

Bathroom :

Shower rooms : 3

Minutes from palais: 8 mins

Floor : 3

Location : 2 rue Louis Pastour, 06400

Cannes



Property description

Huge duplex apartment with 4 bedrooms and fantastic terrace overlooking Cannes. On 3rd floor with lift in an old bourgeois building, minutes away from the old town and the marché Forville, 8 min walk from the Palais des Festivals and the Croisette.

Large living room with quality furniture, wooden floor, fire place, ceiling fans. Lots of light through 3 french windows. Balcony.

One little kitchen.

Bedroom 1 with twin beds and ensuite bathroom with tub and shower. Air conditioning.

Bedroom 2 with twin beds and shower.

Bedroom 3 with twin beds.

Bedroom 4 with a double bed, air conditioning.

1 shower room.

2 toilets.

Second level, a nice living room with a fully equipped kitchen. Air conditioning.

Amazing south oriented terrace overlooking Cannes, the Suquet and the Lerins islands.

Immense appartement en duplex avec 4 chambres et une fantastique terrasse surplombant Cannes. Au 3ème étage avec ascenseur dans un immeuble ancien bourgeois, à quelques minutes de la vieille ville et du marché Forville, à 8 min à pied du Palais des Festivals et de la Croisette.

Grand séjour avec mobilier de qualité, parquet, cheminée, ventilateurs de plafond.

Beaucoup de lumière grâce à 3 portes-fenêtres. Balcon.

Une petite cuisine.

Chambre 1 avec 2 lits jumeaux et salle de bain avec baignoire et douche. Climatisation.

Chambre 2 avec 2 lits jumeaux et douche.

Chambre 3 avec 2 lits jumeaux.

Chambre 4 avec un lit double, climatisation.

1 salle de douche.

2 toilettes.

Au deuxième niveau, un joli séjour avec une cuisine entièrement équipée. Climatisation. Magnifique terrasse orientée sud avec vue sur Cannes, le Suquet et les îles de Lérins.

